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خطر ارتدوکس های صهیونیست در اسرائیل 
تاریخ   - شاید  و   - چروکیده  تصویری  امروز  اسرائیل 
بدون  ملت  »یک  اصطلاح  به  ایده   از  گذشته  مصرف 
جهانیان  نزد  را  ملت«  بدون  سرزمین  یک  در  سرزمین 
به نمایش گذاشته است. به نظر می رسد برخلاف همه 
تبلیغات گذشته غرب و حتی یهودیان اشغالگر فلسطین 
اقتدارگرای  از ساختار  بافته  تافته ای جدا  را  اسرائیل  که 
نظام های سیاسی خاورمیانه به رخ می کشیدند، حالا با 
بحرانی روبرویند که ادعای »یگانگی« مردم اسرائیل را با 
اندیشه های بنیادگرای یهودیان ارتدوکس روبرو می بینند؛ 
افراطیونی که در پی اثبات دوباره این تصور خام هستند که 

قوم یهود برتر از دیگران است.
واقعیت این است که به رغم همه مقاومت های مدنی 
در برابر زیاده خواهی دولت ائتلافی و به شدت بنیادگرای 
»بنیامین نتانیاهو« اکنون این افراطیون ارتدوکس هستند 
که می خواهند نگرش های سلفی گرایانه خود را بر رویه 
این  کنند.  تحمیل  اسرائیل  نظام سیاسی  سکولاریستی 
همان خطری است که نه تنها کیان اسرائیل بلکه امنیت 
منطقه خاورمیانه و به تبع آن جامعه جهانی را با تهدید 

روبرو کرده است.
مشکل تنها این نیست که با تغییرات در قوانین قضایی، 
دامنه توازن قوا در چارچوب نظام دموکراتیک دچار آسیب 
شده و قوه مجریه و مقام نخست دولت از قدرتی برتر 
نسبت به دیگر قوا از جمله قوه قضائیه برخوردار می شود. 
نتیجه ای  است  ممکن  وضع  این  حالت،  بدترین  در 
مانند آنچه دهد که ترکیه و اصلاحاتی که »رجب طیب 
اردوغان« در قانون اساسی ترکیه به عمل آورد شود. علاوه 
براین، کم رنگی قوه مقننه در نظام سیاسی، چندان بیگانه 
با وضعی نیست که کشورهای خاورمیانه با آن آشنای 

دیرین هستند.

جلال خوش چهره  سرمقاله

به  رئیس جمهور  توجه  به  اشاره  با  دولت  سخنگوی 
وضعیت معیشتی و حقوق بازنشستگان تاکید کرد که دولت 
به هیچ وجه موافق کاهش حقوق بازنشسته ها نیست و اگر 
برداشتی اینچنین از لایحه برنامه هفتم توسعه شده صحیح 

نیست.
به گزارش ایسنا، علی بهادری جهرمی در نشست خود 
با اشاره به برنامه دولت برای مهار تورم گفت:بر اساس 
گزارش اخیر مرکز آمار، روند نزولی نرخ رشد تورم ادامه 
در  که  کشور  خانوارهای  نقطه  به  نقطه  تورم  و  داشته 
در  تیرماه  در  است،  بوده  خردادماه ١٤٠٢، ٤٢,٦ درصد 
مقایسه با ماه قبل ۲/۳ درصد کاهش یافته و به زیر ۴۰ 

درصد رسید.
وی افزود: این در حالی است که پرداخت تسهیلات در 
شبکه بانکی در سال گذشته رشد ۴۵.۳ درصدی و در سه 
ماهه اول ۱۴۰۲ نیز رشد ۲۵.۸ درصدی داشته است. حجم 
نقدینگی در مرداد ۱۳۹۲ معادل ۶۴۰ هزار میلیارد تومان 
بود که در پایان شهریور ۱۴۰۰ این رقم به ۴ هزار و ۶۸ هزار 

میلیارد تومان رسید.
رشد اقتصادی بیش از ٤ درصد

سخنگوی دولت ادامه داد: همه این ها در کنار رشد 
اقتصادی بیش از ۴ درصدی است. نرخ بیکاری فصل 
بهار نیز طبق اعلام مرکز آمار ایران به عدد بی سابقه 
۸.۲ درصد )نسبت به بهار سال گذشته( کاهش یافته 

است.
٢٤٠ طرح اولویت دار برای تنش آبی کشور 

بهادری جهرمی  با بیان اینکه برای حل تنش آبی کشور 
۲۴۰ طرح اولویت دار مورد توجه ویژه قرار گرفته است، اظهار 
کرد:  مشکل آب و خشکسالی یک بحران جهانی است. 
در ابتدای آغاز به کار دولت حدود ۳۰۰ نقطه کشور تنش 
آبی شناسایی شده بود. برای رفع این تنش ها ۲۴۰ طرح 
اولویت دار در سرتاسر کشور تعیین و مورد توجه ویژه قرار 

گرفته است.
وی ادامه داد: به طور میانگین بودجه آنها در سال گذشته 
سه برابر شده است. در سال گذشته ردیف مستقلی برای 
طرح های اضطراری به مبلغ ۱۳ هزار میلیارد تومان در قانون 

بودجه درج شد.
سخنگوی دولت یادآور شد: دولت تلاش و تمرکز خود را 
بر تکمیل طرح های نیمه تمام و اجرای طرح جهاد آبرسانی 

گذاشت.

مقایسه مبادلات تجاری دولت سیزدهم با دولت قبلی
بهادری جهرمی همچنین درباره وضعیت تجارت خارجی 
دولت، گفت: طبق گزارش سازمان توسعه تجارت صادرات 
ما به ۱۵ کشور همسایه در سال توافق هسته ای ۲۲ میلیارد 
دلار و در سال پایانی دولت قبل ۲۰ میلیارد دلار بوده اما 
در سال ۱۴۰۱ و علی رغم تحریم های ظالمانه به بیش از ۳۰ 

میلیارد دلار رسید.
بهادری جهرمی یادآور شد: حجم کل تجارت خارجی ما 
با همسایگان نیز از ۳۲ میلیارد دلار در اجرای برجام و ۳۶ 
در سال پایانی دولت گذشته به ۵۸ میلیارد دلار در سال 
۱۴۰۱ رسیده است. تجارت با آفریقا نیز دو برابر شد و از ۶۰۰ 
میلیون دلار به ۱۲۰۰ میلیون دلار رسید. حجم کل تجارت 
خارجی از ۷۳ میلیارد دلار در سال ۱۳۹۹ به ۱۱۲ میلیارد دلار 

در سال ۱۴۰۱ رسید.
پاسخ به اظهارات قالیباف در مورد هدر رفت انرژی

وی در پاسخ به پرسش ایسنا درباره سخنان اخیرا رئیس 
مجلس در زمینه هدررفت سالانه ۱۰۴ میلیارد دلاری در 
بخش انرژی و اقدامات دولت برای جلوگیری از این هدر 
انرژی بحث دیروز و  رفت، اظهار کرد: موضوع هدررفت 
امروز نیست بلکه بحثی بسیار قدیمی در نظام حکمرانی 
ماست. طبیعتاً مجلس اگر نگاه یا برنامه ای در این حوزه 
دارد، نگاهش را در قالب قانون تصویب کند. الان در ایام 
تصویب برنامه توسعه هستیم. اگر باید برای هدررفت انرژی 

تدبیری صورت گیرد در برنامه تعیین تکلیف شود.
سخنگوی دولت تصریح کرد: در این زمینه هم شفاف 
صحبت شود که یارانه پنهان یا رفع هدررفت انرژی یعنی 
چه؟ یعنی می خواهند نرخ چه چیزی جابجا شود؟ نرخ 
گاز است؟ نرخ نفت است؟ نرخ بنزین است؟ مقصود چه 
چیزی است؟ شفاف صحبت کنند که مردم شفاف متوجه 
منظور شوند. ضمن اینکه مشخص شود برنامه مجلس در 

این زمینه چیست؟
بهادری جهرمی یادآور شد: دولت هم در جهت انجام 
کار کارشناسی همراه و مشاور امینی در تصمیم گیری نهایی 
برای مجلس است و هم دولت مسئولیت پذیری است و اگر 
قانون موضوعی را تعیین تکلیف کند، دولت مسئولیت خود 

را انجام می دهد.
واقعیت های  به  باید  البته  کرد:  تاکید  دولت  سخنگوی 
اجرایی در هنگام تصمیم گیری توجه داشت، مثلاً نمی شود 
امروز تصویب کنیم و از فردا بگوییم کالابرگ الکترونیکی 

اجرا شود اما هنوز زیرساخت های آن فراهم نباشد. ضمن 
اینکه وقتی قانون تصویب می شود دیگر یک صدا از مجلس 

شنیده شود و شاهد چندصدایی نباشیم.
موضوع  در  مجلس  وقتی  شد:  یادآور  جهرمی  بهادری 
یک  دیگر  می کند  تکلیف  تعیین  پتروشیمی  خوراک  نرخ 
کمیسیون و یک نماینده حرف دیگری در آن موضوع واحد 
بر زبان نیاورد. همه یکصدا باشند. دولت در مورد هدررفت 
انرژی و افزایش بهره وری برنامه روشنی دارد و سازمان ملی 
بهره وری متولی این کار شده و دوهفته یکبار هم معاون 
اداری استخدامی رییس جمهوری در هیئت دولت گزارش  

اقدامات در این زمینه را ارائه می کند.
اجازه نمی دهیم هیچگونه تعرضی به حقوق بازنشستگان 

صورت بگیرد
حقوق  وضعیت  درباره  پرسشی  به  پاسخ  در  وی 
بازنشستگان، گفت: شخص رئیس جمهوری به وضعیت 
معیشتی و حقوق بازنشستگان بسیار حساس است و در 
جلسه ای تاکید داشت که هزینه های یک فرد بازنشسته از 
یک کارمند شاغل بیشتر است. دولت به هیچ وجه موافق 
کاهش حقوق بازنشسته ها نیست و اگر برداشتی اینچنین 

از لایحه برنامه هفتم توسعه شده صحیح نیست.
سخنگوی دولت با بیان اینکه اطمینان می دهم اجازه 
بازنشستگان  حقوق  به  تعرضی  هیچگونه  نمی دهیم 
و  تأمین  دنبال  به  دولت  کرد:  اظهار  بگیرد،  صورت 
است؛  بازنشستگان  متناسب  و  پایدار  حقوق  پرداخت 
در عین حال تلاش خود را برای اصلاح وضعیت ناترازی 
صندوق.های بازنشستگی به کار خواهیم بست تا شاهد 
تعادل منابع و مصارف در صندوق ها و ثبات و پایداری 
کلان  مشکلات  حل  و  کشور  اجتماعی  بیمه  نظام  در 
اقتصادی از طریق خاموش کردن موتورهای خلق تورم 

و نقدینگی باشیم.
بهادری جهرمی در پاسخ به پرسشی درباره قیمت گذاری 
خودرو، گفت: هرچند مطابق صلاحیتی که مجلس شورای 
اسلامی به شورای رقابت داده این نهاد مستقل است اما 
ضروری است با هماهنگی و تعامل با نهادهایی که مسئول 

مهار تورم هستند اقدام یا تصمیمی اتخاذ شود.
وی افزود: این امر منافاتی با استقلال این نهاد ندارد اما 
اینگونه تصمیمات یکجانبه و  این است که  انتظار دولت 
یکطرفه و بدون در نظر گرفتن شرایط کلی اقتصاد کشور و 

تحقق شعار سال برای مهار تورم اخذ نشود.

خرید گندم امسال رکورد سال گذشته را شکست
سخنگوی دولت در پاسخ به پرسشی درباره خرید تضمینی 
گندم، تاکید کرد: با اعتماد کشاورزان و سیاست های دولت، 
تاکنون خرید گندم امسال رکورد سال گذشته را شکست از ۷ 
میلیون و ۲۰۰ هزار تنُ فراتر رفت. ارزش گندم های خریداری 

شده از مرز ۱۰۰ هزار میلیارد تومان عبور کرده است.
وی افزود: دو استان بوشهر و یزد به عنوان استانی هایی 
که با حدود ۶ برابر رشد خرید گندم نسبت به سال گذشته 
برخوردار  گندم  خرید  میزان  در  کم سابقه ای  افزایش  از 
بوده اند. خرید گندم در کهگیلویه و بویراحمد، ۲.۵ برابر و 
در استان های البرز، فارس و اصفهان، بیش از ۲ برابر شده 
است. تاکنون بیش از ۴۵۰ هزار کشاورز در سراسر کشور، 
گندم تولیدی خود را به مراکز خرید این محصول تحویل 

داده اند.
اصرار بر جابه جایی مسئول برگزاری انتخابات جای تامل 

دارد
بهادری جهرمی در پاسخ به پرسشی درباره اصرار برخی 
نمایندگان مجلس بر جابه جایی معاون سیاسی وزیر کشور، 
تصریح کرد: جابجایی مسئول برگزاری انتخابات شش مانده 
این  تأمل است. حرف وزیر کشور در  انتخابات محل  به 
خصوص را باید البته از خود وی شنید. مسائل حاشیه ای 
و فرعی - به ویژه در حالی که شش ماه به انتخابات باقی 
مانده - نباید محور مباحث میان قوا قرار بگیرد. دغدغه 
اصلی مردم مسائل معیشتی است و همکاری خوبی میان 

دولت و مجلس وجود دارد.
بیماری تورم، بیکاری، گرانی و رکود در مسیر درمان است

وی در پاسخ به پرسشی با اشاره به وضعیت رشد نقدینگی 
ابتدای  اظهار کرد: رشد نقدینگی از حدود ۴۳ درصد در 
استقرار دولت، خرداد امسال به ۲۸ درصد رسیده و کاهش 
۱۳.۸ درصدی داشته، در حالی که پرداخت تسهیلات در 
شبکه بانکی کاهش نیافته و افزایش ۴۵ درصدی داشته 

است.
سه ماهه اول سال نرخ رشد تسهیلات ۲۵.۸ درصد رشد 
را تجربه کرده است. همزمان رشد اقتصادی هم مدنظر بوده 
و در صنایع دارویی رشد ۱۱.۷ درصدی را شاهد بودیم و نرخ 
آمار بیکاری در فصل بهار که فصل فعالی نیست با کاهش 
نسبت به سال قبل همراه شده که نشان می دهد مشکلات 
تورم، بیکاری، گرانی و رکود به تدریج در حال برطرف شدن و 

در مسیر درمان قرار گرفتن، است.

سخنگوی دولت خبر داد

خ رشد تورم ادامه دارد ولی نر وند نز ر

داوطلبان کاندیداتوری انتخابات مجلس چه زمان باید از سمت خود استعفا می دادند؟

اخبار

طرح »انتخابات تناسبی« در قالبی دیگر در مجلس
سخنگوی کمیسیون امور داخلی کشور و شوراها، تاکید کرد: باتوجه به این که 
نظر هیات عالی نظارت مجمع تشخیص مصلحت نظام این بوده که برگزاری 
انتخابات تناسبی در شرایط کنونی با عدالت اجتماعی در تضاد است این احتمال 
نزدیک به صفر است که این موضوع در قالب طرح دو فوریتی دنبال شده و تا 

انتخابات سال جاری مجلس به نتیجه برسد.
ولی الله بیاتی در گفت وگو با ایسنا، در پاسخ به این پرسش که آیا برگزاری 
انتخابات تناسبی در قالب طرحی جداگانه در مجلس دنبال خواهد شد، بیان 
کرد: برگزار انتخابات به صورت تناسبی یک طرح جدید در کشور بوده و نیازمند 
زیرساخت است. اجرای این موضوع نیز دارای پیچیدگی است. یکی از دلایلی 

که هیات عالی نظارت مجمع این موضوع را تایید نکرد، بحث پیچیدگی آن بود.
وی در ادامه اظهار کرد: درنهایت این بحث  در کمیسیون مطرح شد که بحث 
برگزاری انتخابات تناسبی از قانون اصلاح موادی از قانون انتخابات مجلس حذف 
شود تا ۵۹ ماده دیگر این طرح به خاطر این یک ماده بر روی زمین نماند و در 
مقابل اگر ضرورتی ایجاد شد بحث برگزاری انتخابات به صورت تناسبی در قالب 

طرحی دو فوریتی در مجلس دنبال شود.
نماینده مردم تفرش در مجلس شورای اسلامی، تصریح کرد: اگر این طرح 
دو فوریتی نیز مطرح شود باید تمام این فرآیندها را طی کند. احتمال آن خیلی 
ضعیف است که بحث برگزاری انتخابات تناسبی در چند ماه پیش رو به نتیجه 
رسیده و به انتخابات سال جاری مجلس برسد. کلیات اجرای انتخابات تناسبی 
ایده خوبی است اما نیازمند زیرساخت است. از طرف دیگر نظر هیات عالی نظارت 
بر این موضوع تاکید دارد که در شرایط کنونی این موضوع با عدالت اجتماعی در 

تضاد است و عدالت انتخاباتی رعایت نخواهد شد.
بنده  نظر  از  کرد:  تاکید  و شوراها،  داخلی کشور  امور  سخنگوی کمیسیون 
احتمال تصویب و رسیدن این طرح به انتخابات سال جاری مجلس صفر است. 
بر روی اصلاح قانون انتخابات در مجلس حدود دو سال کار شد. از طرف دیگر 
با زیرساخت های فعلی امکان برگزاری انتخابات تناسبی وجود ندارد. این احتمال 
خیلی ضعیف است که این موضوع به این مهمی به صورت دو فوریتی تصویب 
شود. پیش از این نمایندگان مجلس شورای اسلامی در طرح اصلاح موادی از 
قانون انتخابات مجلس، پیش بینی کرده بودند تا انتخابات مجلس در تهران به 
صورت تناسبی برگزار شود. اما این موضوع مورد ایراد هیات عالی نظارت مجمع 
تشخیص مصلحت نظام قرار گرفت و در نهایت پس از چندین بار رفت و برگشت 
این طرح بین مجلس و مجمع، نمایندگان مجلس شورای اسلامی این بند را از 

طرح اصلاح موادی از قانون انتخابات مجلس شورای اسلامی حذف کردند.

وزارتخانه های نیرو و خارجه مکلف به ارائه برنامه برای 
افزایش حقابه هیرمند به مجلس شدند

سخنگوی کمیسیون اصل نود مجلس با اشاره به جلسه کمیسیون درباره حق آبه 
هیرمند گفت: در این جلسه قرار شد وزارتخانه های نیرو و خارجه برنامه ها و 
سیاست های عملیاتی خود برای تثبیت، استمرار و افزایش حقابه ایران از رودخانه 

هیرمند ارائه کنند.
به گزارش ایسنا، علی خضریان در توضیح جلسه کمیسیون اصل نود قانون 
اساسی مجلس شورای اسلامی گفت: این جلسه برای بررسی عملکرد دستگاه های 
مسئول پیرامون استحصال، تثبیت و استمرار حقابه ایران از رودخانه هیرمند با 
حضور استاندار استان سیستان و بلوچستان، معاونین وزارتخانه های خارجه و 
نیرو، مسئولین وزارت جهاد کشاورزی و نمایندگان استان سیستان و بلوچستان 
تشکیل شد. وی توضیح داد: بر اساس بخشی از بند »د« تبصره ۸ قانون بودجه 
سال ۱۴۰۲ دولت مکلف است جهت تثبیت، استمرار و افزایش حقابه ایران از 
رودخانه هیرمند، اقدام سیاسی، اقتصادی و عمرانی لازم را در چهارچوب اعتبارات 
مصوب به عمل آورد. وزارت امور خارجه موظف است گزارش عملکرد این موضوع 
را هر سه ماه یک بار به کمیسیون های امنیت ملی و سیاست خارجی، انرژی و 
کشاورزی، آب، منابع طبیعی و محیط زیست مجلس شورای اسلامی ارائه دهد..
شد  مقرر  مربوطه  مسئولین  سوی  از  توضیحات  ارائه  از  پس  گفت:  وی 
وزارت نیرو طی دو هفته و وزارت امور خارجه نیز طی یک ماه آینده برنامه ها و 
سیاست های عملیاتی خود را به منظور تثبیت، استمرار و افزایش حقابه ایران از 

رودخانه هیرمند ارائه کنند.

ستاد انتخابات کشور امروز سه شنبه در چهارمین اطلاعیه خود تاکید کرد که 
داوطلبان نمایندگی دوازدهمین دوره مجلس شورای اسلامی باید حداقل شش 
ماه قبل از ثبت نام از سمت خود )براساس ماده ۲۹ قانون انتخابات مجلس 

شورای اسلامی( استعفا داده باشند و به هیچ وجه در آن پست شاغل نباشند.
به گزارش ایسنا به نقل از پایگاه اطلاع رسانی وزارت کشور، مشروح بیانیه 

چهارم ستاد انتخابات کشور به شرح زیر است:
وزارت کشور - ستاد انتخابات کشور

اطلاعیه شماره )۴(
انتخابات دوازدهمین دوره مجلس شورای اسلامی

با تسلیت و تعزیت فرارسیدن ماه محرم و ایام سوگواری سرور و سالار شهیدان 
حضرت اباعبدالله الحسین علیه السلام، به آگاهی هم میهنان گرامی می رساند 
بر اساس ماده ۲۹ قانون انتخابات مجلس شورای اسلامی، مقامات مصرحّ در 
قانون و مشاغل همتراز آن ها که قصد داوطلبی برای نمایندگی دوازدهمین دوره 
مجلس شورای اسلامی دارند، باید حداقل ۶ ماه قبل از ثبت نام از سمت خود 
استعفاء نموده و به هیچ وجه در آن پست شاغل نباشند، همچنین بر اساس 
تبصره ) ۴( همین ماده، جایگزین فرد مستعفی باید از سوی مرجع ذی صلاحِ 
بالاتر، حداکثر به مدت یک ماه به طور رسمی معرفی شود و فرد مستعفی در 

آن حوزه مسئولیتی نداشته باشد.

بدین منظور و مطابق با روزشمار انتخابات، بازه زمانی استعفاء تا  تاریخ ۲۵ 
خردادماه سال جاری تعیین، و در قالب اطلاعیه  ی شماره )۱( از سوی ستاد 

انتخابات کشور اطلاع رسانی گردید.
لذا با عنایت به مندرجات اطلاعیه مذکور که در راستای عینیت بخشی به 
منویات مقام معظم رهبری در خصوص اتخاذ سیاست های اجرایی ناظر بر 
مولفه های چهارگانه »سلامت، امنیت، رقابت و مشارکت« و تحقق عدالت و 
تضمین سلامت انتخابات صادر گردیده، از هم وطنان گرامی درخواست می شود 
در صورت مشاهده یا آگاهی نسبت به تخلف از مفاد این اطلاعیه موارد را به 

ستاد انتخابات کشور و یا ستاد انتخابات استان ها گزارش نمایند.

چشم تیزبینچشم تیزبین  »ابومهدی« »ابومهدی« 
بر فراز خلیج فارسبر فراز خلیج فارس
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 صفحه  4 صفحه  8 صفحه  8

خیر و شر
تولد یک وزارتخانه

شرح در صفحه  9

بررسی هزینه ها و فایده های تشکیل وزارت بازرگانی
در دوران بحران اقتصادی دولت و کشور

»نمایندگان مجلس با کلیات لایحه دو فوریتی تشکیل وزارت بازرگانی موافقت کردند.« خبری که هفته 
گذشته در صدر اخبار اقتصادی بود و هنوز حواشی آن خاتمه نیافته است. در حالی که دولت و مجلس 
در تحقق وعده هایشان ناکامی را تجربه می کنند و به همین دلیل مردم تنگنای معیشتی را به طور جدی 
تجربه می کنند، تلاش برای تشکیل دوباره وزارت بازرگانی عجیب و قابل تأمل به نظر می رسد تا این 
سوال مطرح شود که نمایندگان مجلس با چه انگیزه و هدفی دنبال جدا کردن »تجارت« از وزارت صمت 

هستند؟ و آیا اساسا مشکل در تفکیک موضوع تجارت از صنعت است؟
کما این که یک کارشناس مسائل صنعتی معتقد است؛ تشکیل وزارت بازرگانی در شرایط فعلی 
اقتصاد، فقط صرف هزینه برای دولت است و تنها عده ای در لایه های دولتی از این وضعیت منفعت 
می برند.درحالی مجلس شورای اسلامی کلیات لایحه تشکیل دوباره وزارت بازرگانی و جدا شدن بخش 
کنونی تجارت از وزارت صنعت، معدن و تجارت )صمت( را تصویب کرد که در جریان استیضاح رضا 
فاطمی امین، وزیر پیشین صمت که چند ماه پیش صورت گرفت، رئیس مجلس با اشاره به مشکلات 
ساختاری و مدیریتی وزارت صمت از نمایندگان خواست تا به دولت برای تصمیم در مورد تقسیم این 

وزارتخانه به دو وزارتخانه صنعت و معدن و بازرگانی فرصتی دو ماهه بدهند. 

ارز های ایران از عراق به 
عمان منتقل شد

 پشت صحنه
 بدهی بانک ها

وایت حماسه  ر
در قاب تصویر

سرگردانی پول های ایران در 
کشور های عربی

مساله اضافه برداشت های بانکی و افزایش 
بدهی به بانک مرکزی واکاوی شد

آثار سینمایی و تلویزیونی ماندگار 
در زمینه واقعه عاشورا بررسی شد

 صفحه  2

تاسوعا و عاشورای حسینی)ع( 
را تسلیت می گوییم


